
Uitkomsten commissie Middelen d.d. 12 april 2010  
 
10-04-01 Opening en mededelingen 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom in de 
nieuwe opstelling. 
De voorzitter geeft een korte toelichting op welke onderwerpen er in deze 
commissie behandeld worden. 

 
 De heer A. Harren is afwezig. 
 
10-04-02 Publieksrondvraag / spreekrecht 
  Wordt geen gebruik van gemaakt. 
 
10-04-03 Vaststelling notulen cie MI d.d. 1 maart  2010 

PvdA: Nav pagina 2 cameratoezicht, invoering mobiele surveillances kan 
wellicht al per medio april. Hoe staat het hiermee? De burgemeester geeft aan 
dat dit al vanaf 1 maart ingevoerd is en dat het heel goed loopt. 
Er is afgesproken dat er schriftelijk antwoord gegeven zal worden op de 
openstaande vragen op pagina 3, maar de burgemeester geeft aan dat zodra 
het bekend is hij dit in de commissie zal melden. Het zal dus niet schriftelijk 
beantwoordt worden. 
Pagina 3: Tekstueel: Hou(w) en Trouw zonder W, de notuliste zal het 
aanpassen. 

 
 De notulen worden vastgesteld. 
 
10-04-04 Actieve informatie vanuit het College / Openbare orde en Veiligheid 

De burgemeester heeft de volgende mededelingen: 
1% regeling: Het CvA adviseert gemeenten om in mei een eenmalige uitkering 
van 1 procent van het jaarsalaris uit te keren. Op dinsdag 16 maart heeft het 
college conform besloten. Het zal in juni uitbetaald worden. Vakbonden gaan wel 
in beroep, omdat het gaat om een incidentele uitkering en niet om een structurele 
uitkering.  
 
Sluiting van horecadeuren om 0.00 uur. Op dit moment is het zo geregeld dat 
men de horeca na 0.00 uur niet meer kan betreden. Vanuit Hoorn komen er 
geluiden om de sluitingstijd toch weer naar 02.00 uur op te rekken. Deze week 
zullen de burgemeesters zich beraden en kijken of ze kunnen afstemmen op dit 
punt, de burgemeester wil inzetten op 01.00 uur, hij wil graag weten hoe de 
commissie hier over denkt. 
De commissie is unaniem akkoord. Willen wel een tweetal punten meegeven aan 
de burgemeester:  
1. Voor het hele gebied 1 tijd afspreken.  
2. De commissie zou graag zien dat er voor het nieuwe tijdstip ook met een jaar 

een evaluatie gehouden wordt. 
 

Mobiele surveillance: Dit loopt erg goed. De rapportages zijn erg positief, ook de 
politie is erg positief.  

 
Ministerie van Binnenlandse Zaken 
Er is toegezegd dat er vanwege de bezuinigingen niet gekort zal worden op 
nieuwe surveillanten. 
Er blijft evenveel blauw op straat. 

 
Burgerbelang: mw. Jongejan vraagt zich af wat er met de deur naast de 
hoofdingang is gebeurt. De burgemeester heeft hier niets van vernomen en zal dit 
navragen. 



 
a. kennismaken met de rekenkamercommissie. 
Wim Wiehemeijer en Brigitte Buis zijn aanwezig en stellen zich voor aan de 
commissie. Zij leggen in een presentatie uit wat hun taken zijn als 
rekenkamercommissie. De Powerpoint presentatie zal aan de notulen worden 
toegevoegd. 

 
De voorzitter bedankt de heer Wiehemeijer en mevrouw Buis voor hun 
presentatie. 
 

10-03-05 Raadsvoorstel herziene verordening commissie bezwaarschriften 
D66: als een rechtbank niet volledig is in het vonnis dan gaat het teniet terug naar 
de vakafdeling maar dit zou dan de commissie Bezwaar en Beroep zijn. De 
burgemeester gaat ervan uit dat het raadsvoorstel op dit punt aangepast kan 
worden. 
CDA: Bezwaarschriften die niet-ontvankelijk zijn, niet alleen ambtelijk afdoen met 
een brief, maar houden zoals dit nu al geregeld wordt namelijk via de voorzitter en 
secretaris van de commissie bezwaarschriften.  
Voor actieve informatie naar de burgers: Maximale verdaging van 6 weken 
meenemen in de tekst. 
ChristenUnie: Vinden het een goed punt dat de zittingsduur van de voorzitter en 
leden van de commissie niet meer samenhangt aan de raadsperiode van 4 jaar 
PvdA: akkoord, goed te horen dat de pre-mediation zo goed loopt 
GroenLinks: Akkoord 
VSP: Akkoord 
VVD: Willen er zeker van zijn dat deze wijzigingen geen uitbreiding van de 
formatie te weeg brengen. Akkoord 
H.O.P: pagina 2 mandateren beslissing op bezwaar: Voorgesteld wordt het 
mandaat te verlenen aan het hoofd van de betreffende vakafdeling of de 
sectordirecteur indien het afdelingshoofd het primaire besluit heeft ondertekend. 
Maar wat als het sectorhoofd al het primaire besluit heeft ondertekend. Dan moet 
de gemeentesecretaris dit doen. De burgemeester zal dit aan laten passen in het 
raadsvoorstel 
Trots: Akkoord 
Burgerbelang: Akkoord,met als opmerking: is het exact overgenomen van het 
voorstel van de VNG? Volgens de burgemeester wel met uitzondering van ad.3. 

 
Als de wijzigingen aangepast kunnen worden op korte termijn dan kan het stuk in 
de komende raadsvergadering als akkoordstuk behandeld worden. 

 
10-04-06 Rondvraag en sluiting 

CDA: Er wordt gewerkt bij de commissie bezwaarschriften met een pool van 
mensen, maar wie bepaald, wie welke zaak behandeld? De burgemeester zal dit 
navragen 
H.O.P.: interim managementletter 2009 
Kan deze misschien eerder aangeleverd worden dan voor de burap? 
Burgerbelang: De bijlage bij de rapportage klachtenbehandeling 2009 ontbrak in 
de leeskamer, kan die alsnog ter inzage gelegd worden. De notuliste zal hiervoor 
zorgen 

 
De voorzitter sluit de vergadering om 22.14 uur. 
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